
Ja n'hi ha prou

La jornada reivindicativa de la comunitat educativa saltenca del passat 7 de maig va ser un punt d'inf lexi�.

Aquesta acci� no ha estat f lor d'un dia, ja fa molt de temps que la Generalitat mira cap a una altra banda en

relaci� amb Salt i la passivitat de l'Ajuntament, liderat per ERC [http://www.diaridegirona.cat/tags/erc.html], no ha

estat capa� d'inf luenciar o fer-se valer per obtenir resultats satisfactoris en mat�ria educativa. Les solucions

apor tades f ins ara han estat insuf icients o han volgut maquillar la problem�tica.

Perqu� apor tar solucions efectives no �s dilatar la construcci� d'escoles, com �s el cas del Gegant del Rec,

escola sobre la qual des del 2009 es van tramitant cessions i modif icacions de l'expedient i aviat far� un any que

es va licitar el projecte sense cap aven� f ins a dia d'avui.

Tampoc �s efectiu fer una ofer ta de places p�bliques a secund�ria inferior al nombre d'alumnes que sor tiran dels

centres p�blics de prim�ria, com ha passat els �ltims anys. I molt menys ho �s no tenir en compte a la

planif icaci� la matr�cula viva, alumnes amb edat d'escolaritzaci� que arriben durant el curs escolar, que fa que

les r�tios als centres p�blics acabin desbordades i que el previsible augment d'aquestes r�tios se supleixi amb

mig professor per centre. Tampoc que les dades demogr�f iques justif iquin la necessitat d'un quar t institut durant

com a m�nim una d�cada per� es descar ti perqu� no es pot fer una planif icaci� a tan llarga durada o per la falta

de cessi� de terrenys. Aquesta forma d'actuar del Depar tament d'Ensenyament amb Salt �s la que ha por tat al

carrer la comunitat educativa per dir prou.

Soc professor a un institut de Salt i visc de primera m� les dif icultats existents pel desenvolupament de les

tasques del que hauria de ser la base de la nostra societat, l'educaci�. Veig com cada dia professors i comunitat

educativa han de fer els m�xims esfor�os per tirar endavant un projecte que no compta amb un comprom�s ampli

de les institucions. �s per aix� que a l'�ltima reuni� que vaig assistir de la plataforma educativa Salt Educa, on

es va aprovar el contingut del manifest, vaig donar el meu supor t i el del PSC

[http://www.diaridegirona.cat/tags/psc.html] de Salt. Al programa del 2011 el PSC ja va posar sobre de la taula

algunes de les mancances en educaci� del municipi. Tot i que d'aix� ja en fa una bona colla d'anys, aquestes

s'han conver tit avui en dia en una problem�tica real, com la falta de l�nies a la secund�ria obligat�ria, i per a les

que en el seu dia apost�vem per solucionar amb la creaci� d'instituts-escoles o amb un quar t institut. Aix� que

aquesta forma de desatendre en profunditat els problemes de Salt per par t del Depar tament no pot ser l'excusa

perqu� no es presentin solucions des de l'Ajuntament.

L'Ajuntament de Salt [ht tp://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-salt.html], per�, hauria de liderar aquestes

reivindicacions i no excusar-se darrera de la inoper�ncia de la Generalitat, hauria de buscar complicitats amb

una �mplia majoria del ple i proposar solucions a les greus mancances que el passat 7 de maig es van

denunciar. Si tal com diu el regidor de l'�rea d'Educaci�, el Sr. Cunill, el govern reivindica un quar t institut a Salt,



per qu� no ha cedit els terrenys per poder-lo posar com ja li hem demanat des de el PSC repetides vegades?

Aix� podr�em evitar la previsible resposta del Depar tament d'Ensenyament davant d'aquesta demanda, com ja va

passar al consell escolar del mar� de 2017.

Si el govern d'ERC i IpS-CUP [http://www.diaridegirona.cat/tags/cup.html] creu en la necessitat de la planif icaci�

d'infraestructures i de l'ofer ta de places, per qu� no ha convocat el consell escolar del primer trimestre, com

marca el reglament, i ha posat a debat l'ofer ta de places i l�nies abans de la preinscripci�, com ja li hem recordat

al ple?

On est� el comprom�s signat al mar� del 2017, en el marc dels pressupostos [/tags/pressupostos.html], per

modif icar el reglament del consell escolar i poder aix� introduir una comissi� d'infraestructures i planif icaci� com

tenen municipis propers?

I la aposta per a l'escola d'adults que est� al pacte de governabilitat, Sr. Vi�as? �s el centre p�blic de Salt amb

m�s alumnat i amb menys espai i que est� donant una segona acollida a l'alumnat que no s'han graduat.

Ja n'hi ha prou del passotisme de la Generalitat, tamb� de la passivitat del govern local. Les mobilitzacions del

passat 7 de maig per dir prou a la situaci� insostenible de l'educaci� a Salt s�n la mostra m�s evident que la

comunitat educativa i els saltencs i saltenques volen solucions palpables per a la vila, i per aix� la seva

demostraci� de for�a i implicaci� �s admirable.
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